

1025/stot
K: ANK-LP
styret NU

REFERAT FRA MØTE I NABOUTVALGET FOR E-FELTET

Møtet gjelder: NU-E
Dato og tid: Tirsdag 16.10.18
Til stede: Kristian Skog, Elisabeth Kildal, Berit Ryggvik,
Referent: Berit Ryggvik

Sak 33/18: Referat fra NU-møtet 11.09.18

Referat godkjent.

Referatene blir etter hvert lagt ut på Risvollan borettslag sine hjemmesider.

Sak 34/18: Oppfølgingssaker

Tilbakemelding fra borettslaget på saker meldt av Nu

- Borettslaget skal se på saken om fjerning av kratt og busker foran nr.6 og 8 (ved masta)
- Når det gjelder vann / is ved trapp fra garasjetak, skal borettslaget se på dette igjen.
- Manglende lys på og ved P-hus er delvis ordnet og er under kontroll
- Det er usikkert om mangel på varmekabler og dermed også mer snø på oppkjørsel til tak P-hus vil bli løst før vinteren, men borettslaget jobber med saken/-e på sikt.

Sak 35/18: Referat fra møte mellom styret og kontaktutvalget 27.09.18

Følgende tema/saker ble diskutert.

1. Rekkverk og gjerder (styret)
2. Enova-prosjekt (styret)
3. Parkeringssituasjonen på Risvollan (styret)
4. Borettslagets vaktordning (KU)
5. Steinger i Utlervegen (KU)
6. Dronebruk (KU)
7. Formen på Generalforsamlinger
8. Innkjøpsavtale med gartneri (KU)
9. Vedlikehold av fellesområder (KU)
10. Kattehold (KU)
11. Brunsnegler (KU)
12. Kommunale boliger (KU)
13. «Blikjent arrangement» (KU)

Når det gjelder sak 5, steiner i og langs Utlervegen som følge av all tungtrafikken, oppfordrer vi beboerne om å dokumentere med bilder, dato og tid om en ser eller opplever noe i forhold til denne saken som kan skape trafikkfarlige situasjoner.

Referatet i sin helhet finnes på borettslagets nettsider

Sak 36/18: Evaluering og gjennomgang av parkeringssituasjonen på Risvollan

I forbindelse med gjennomgang og evaluering av borettslagets eksisterende parkeringsordning, har administrasjonen bedt Nu om en tilbakemelding på hvordan

parkering fungerer på de ulike feltene. Vår opplevelse er at parkeringsforholdene på feltet fungerer godt og melder derfor tilbake at eksisterende ordning er tilfredsstillende.

Sak 37/18: Rekkverk og gjerder i borettslaget

Borettslaget jobber nå i ulike fora for å kartlegge og se på behovet for eventuelle endring / justering av retningslinjer for rekkverk og gjerder. Nu E-feltet har følgende innspill: Det bør fortsatt være visse retningslinjer for å bedre ivareta / sikre et noe mer helhetlig inntrykk der bygg/tilbygg/rekkverk m.m samsvarer og gir en arkitektonisk helhet.

Sak 38/18: Info fra borettslaget

Nu er i mail datert 12.10.18 informert om installering av infrastruktur for lading av el-bil. Installasjon vil i løpet av 2 år bli gjort i alle 24 fellesgarasjer. Installasjon vil ikke bli gjort i P-hus på E-feltet og høyblokka i første omgang. Oppgradering av strømmen i P-hus på E-feltet vil bli utført i 2019

Sak 39/18: Høstdugnad

Høstdugnad gjennomføres 23.oktober. Skriv om dugnad leveres alle husstander.

Sak 40/18: Julegrantenning søndag 2.desember.

Nu planlegger tenning av julegrana søndag 2.desember kl. 17.30

Sak 41/18: Flytting av bordtennisbord

Saken er tidligere drøftet i Nu (sak 29/17,sak 12/18) med utgangspunkt i at bordtennisbordet er svært lite brukt / plassering ugunstig med tanke på vind. Under samling (stort oppmøte) i forbindelse med vårens dugnad, ble saken tatt opp og Nu ba om innspill og eventuelle ønsker for ny plassering. Nu`s forslag om plassering i forbindelse med redskapsbod ble da luftet og godt mottatt av flere, men på grunn av rører og bunnforhold, blir det et omfattende arbeid om det i det hele tatt lar seg gjennomføre. Ingen andre innspill.

Nu har nå tatt kontakt med A-feltet for eventuelt å flytte bordtennisbordet til dalen mellom A og E der det vil bli tilknyttet aktivitetsplassen og forhåpentligvis mer i ly for vind og ikke aller minst, brukt mere.

Om du lurer på noe, ta kontakt med NU .

| Medlemmer | Gatenr. | Telefon | Mail-adresser |
|------------------|---------|----------|-------------------------|
| Kristian Skog | 6 c | 91883326 | skokr91@gmail.com |
| Elisabeth Kildal | 10 e | 91785237 | elkildal@gmail.com |
| Berit Ryggvik | 10 f | 95263429 | berit.ryggvik@gmail.com |

Flaggansvarlig: Svein Ulriksen og Ragnhild Dahl 8 d. Ta kontakt om du ønsker at det skal flagges.

Bodansvarlig: Arvid Skjærvø 6 d. Henstiller alle til å rengjøre utstyr etter bruk og bidra til at vi holder det i orden.

Neste NU-møte avholdes 13.11.18 kl. 19.00 hos Berit Ryggvik